



A GLOBAL LEADER IN PROVIDING
THE MOST INNOVATIVE CUSTOMIZED
FOOD PROCESSING SOLUTIONS



EN - FR

mod. ADRIA

COMPACT BLOWING WASHER
LAVEUSE A BARBOTAGE COMPACTE

ADRIA

COMPACT BLOWING WASHER
LAVEUSE A BARBOTAGE COMPACTE



available for:
BABY LEAF • SALAD • VEGETABLES
MUSHROOMS • FRUITS

disponible pour:
PRODUITS EN FEUILLE • SALADE
LEGUMES • CHAMPIGNONS • FRUIT

This versatile and compact washer features a hydro-pneumatic double action that creates a "helicoïdal" movement into the tank. The model is very flexible in both the washing cycle, and in the ability to change product rapidly. It was designed in order to easily adjust the transit time and to perform an efficient and gentle washing of lettuces, vegetables, and fruit.

The main advantages and features of the system are:

- Possibility to wash floating or not floating products.
- Available with insect drum, extraction wire mesh belt, or vibrating table.
- Easy adjustment of the washing parameters and hydraulic - pneumatic combined double action.
- Easy connection to a heat exchanger and a chlorine dosing unit.
- Very easy to clean and was designed in order to facilitate the HACCP program fulfilment.

Laveuse versatile et compacte, à double action pneumatique et hydraulique qui produit un mouvement «hélicoïdal» dans le bac. Extrêmement flexible dans le cycle de lavage (en continu et à temps) et dans la rapidité de changement produit. Sa conception permet de régler facilement le temps de permanence et d'effectuer un lavage efficace et délicat sur les produits en feuille, fruit et légumes.

Les principaux avantages et caractéristiques du système sont:

- Possibilité de laver produits flottants et non.
- Disponible avec tambour pour éliminer les corps étrangers, tapis de sortie en monofil ou table vibrante.
- Possibilité de régler les jets d'eau et d'air.
- Facile connexion à un échangeur de chaleur et à une unité de dosage de chlore.
- Très facile à nettoyer et elle a été conçue pour faciliter l'application du programme HACCP.

Installed power / Puissance installée	4,7 kW
Dimensions / Dimensions	45 9/32 x 155 29/32 x H.51 3/16 in 1150 x 3960 x 1300 (h) mm